
Resposta a la Ciutadania del PP al Ple de 16-03-2011 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
“Aviam. La meva pregunta va sobre l’enquesta, però veig que ja se n’ha 
parlat, perquè llavors resulta que és una enquesta sobre la imatge que es 
té del municipi. Llavors, clar, jo faria dues preguntes. Una, la primera, a 
l’oposició, per dir-los: creuen que aquesta enquesta s’ha de fer abans de 
les eleccions, quan sembla que sigui una campanya preelectoral de 
l’equip de govern? Queda molt així. 
 
I la segona pregunta: jo no he entès que es digués, almenys no ho he 
sentit, el que costa o el que ens costa a tots fer una enquesta d’aquest 
tipus en aquest moment de contenció econòmica. Llavors, em sembla que 
si hi ha contenció econòmica no crec que sigui el millor moment de fer 
una enquesta, o és que resulta que aquesta enquesta ha de servir per així 
poder fer la campanya i millor segons qui? O per què la gent sàpiga les 
meravelles del poble?  
 
Són aquestes dues preguntes. O sigui, una és a l’equip de Govern, si és 
que no ho he entès jo, el que costa, i l’altra a l’oposició, de dir si creu que 
és el moment més oportú de fer una enquesta d’aquest tipus.  
 
Gràcies.” 
 
 
 
El Sr. Ortega diu: 
 
“Bé, jo, si em permeteu, respondré de peu.  
 
Aviam, hi ha un cúmul de coincidències. A veure, el fet que es faci ara una 
enquesta, democràticament, és permissible i legalment és permissible, faltaria 
més. Fa pocs dies enrere es va publicar una enquesta, que algun mitjà de 
comunicació va publicar, i que va pagar un privat, que va pagar un privat de la 
seva butxaca. I s’ha fet.  
 
Ara es fa una altra enquesta en el sentit de satisfacció, qualitat de l’estat 
d’Esplugues. Bé. En definitiva es busca pel mateix, saber a qui votaràs, i saber 
percentatges i ratis, com buscava l’altra. L’altra, bé, ho buscava directament, i 
aquesta ho busca d’una altra manera. 
 
A mi no em preocupa que es facin enquestes. Cada quatre anys es fan. Fins i 
tot entremig alguna també, i quan vinguin les generals es faran vint-i-set 
enquestes, i cada dia o cada setmana surt una o dues publicades a la televisió. 
El problema no és que es facin enquestes. A mi el que em preocupa és qui la 
paga. O sigui, una es va publicar, i jo sé de bona tinta que la va pagar un 
particular. I aquesta doncs l’ha pagada l’Ajuntament, i busca la mateixa finalitat.  
 



Llavors, bé, repeteixo, o sigui, el sentit de l’oportunitat és el que és. Jo penso 
també que estem en l’època casualment o coincidentment, ja no precampanya, 
perquè està prohibida, o semi prohibida en el 90 per cent, però estem en una 
època sensitiva amb el tema que estem ja electoralment en portes.  
 
Bé, l’equip de govern està posant el peu en l’accelerador a fons en el tema 
mediàtic, de manera important, estan en el seu dret i dintre de la legalitat, amb 
la qual cosa es pot fer, i la campanya costarà el que costi, si és que no ho sé, 
no ens doneu les dades però 1.800 euros, 1.500 euros, és que és el que costa 
una enquesta, perquè tots fem publicitat i sabem el que val una enquesta. 
Iniciativa si ha de fer una enquesta sap el que costa, i si Convergència la vol 
sap el que li costa, i Esquerra igual, però l’han de pagar ells de la seva butxaca, 
no l’Ajuntament.” 
 


